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 Protokół nr 121/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 października 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie użyczenia części nieruchomości 

gruntowych położonych w Gminie Biskupiec, będących własnością Powiatu 

Nowomiejskiego /Mierzyn/. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie w sprawie użyczenia części 

nieruchomości gruntowej położonej w Gminie Biskupiec, będącej własnością 

Powiatu Nowomiejskiego /Ostrowite/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 117/2017, 

118/2017, 119/2017. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 117/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 118/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 119/2017. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją 

Warsztatu Terapii Zajęciowej o wydatkowaniu środków finansowych za III kwartał 

2017r. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 
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Pani Łydzińska poinformowała, że informacja jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 

2017. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z 

przeprowadzonej kontroli w Rodzinnym Domu Dziecka. 

 

Pani Łydzińska omówiła informację z kontroli, która stanowi załącznik nr 4. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków Gminy 

Grodziczno w sprawie inwestycji drogowych na terenie gminy. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku / 

Pan Kłosowski poinformował, że dokonano objazdu dróg powiatowych. Dodał, że w budżecie 

ZDP została uwzględniona inwestycja w miejscowości Zwiniarz, natomiast nie ma 

zapewnienia z Gminy Grodziczno o współfinansowaniu w/w zadania. 

Pan Buliński stwierdził, że należałoby w tym punkcie jasno i zdecydowanie powiedzieć jaką 

mamy sytuację finansową. Dodał, że stoimy przed poważną inwestycją jaką jest remont 

szpitala. Nadmienił, że należy jasno wyartykułować iż dofinansowanie remontu szpitala 

zostanie wykorzystane tylko i wyłącznie na szpital. Ponadto dodał, że podjęto decyzję na 

posiedzeniach Zarządu, iż realizowane są inwestycje drogowe dofinansowane przez gminy 

przynajmniej w 50 %.  

W toku dyskusji stwierdzono, że w związku z napiętym planem wydatków budżetowych na 

2018r. nie ma możliwości wsparcia finansowego na cel określony we wnioskach. 

 

Wnioski z Gminy Grodziczno stanowią załączniki nr 5 i 6. 

 

Zarząd rozpatrzył wnioski negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik w 

sprawie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Lipowiec w gm. Kurzętnik. 

 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku p. Ryszarda 

Kłosowskiego- dyrektora ZDP w sprawie zakupu samochodu. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że jeden z samochodów wymaga kosztownego, kapitalnego 

remontu, ponieważ jest w złym stanie. Dodał, że wygospodarował wolne środki w budżecie 

na zakup samochodu. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 8. 
 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski szczegółowo omówił dokumentację dotyczącą skargi. 

 

Skarga stanowi załącznik nr 9. 

Odpowiedź /wyjaśnienie/ pana R. Kłosowskiego oraz dokumentacja dotycząca skargi  

stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pan Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że w dniach 5 – 10 października odbyły się konsultacje 

społeczne, w tym czasie nie wpłynęły żadne ankiety. Dodała, że 11 października odbyło się 

otwarte spotkanie z organizacjami pozarządowymi, w którym uczestniczył jeden 

przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych oraz jeden przedstawiciel organizacji 

pozarządowej. Nadmieniła, że program został zaopiniowany pozytywnie i nie wniesiono 

żadnych uwag. Poinformowała, że dokonano jedynie korekty numeru Dziennika Urzędowego 

ustawy o samorządzie powiatowym tzn. „tj. Dz. U. z 2017r. poz.1868.” 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Zespołu projektowego do realizacji projektu „Przebudowa i 

rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wysokości opłat za najem pomieszczeń, powierzchni reklamowej, powierzchni 

dachu, budynku prosektorium oraz za dzierżawę nieruchomości gruntowej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

/Pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Pani Banaszewska omówiła stawki, które aktualnie obowiązują. 

/na posiedzenie weszła pani Wicestarosta/ 

Pan Buliński zaproponował, żeby podnieść stawki o 1 zł. 

Pani Wicestarosta zaproponowała, żeby podnieść stawki o 10 %. 

W związku z powyższym Zarząd podjął decyzję o podniesieniu stawki za wynajem lokali 

oraz za wynajem piwnic o 1 zł, inne stawki pozostały bez zmian. 

 Zarząd ustalił stawki w następujących wysokościach: 

- miesięczną stawkę czynszu  w wysokości  netto 16,50 zł za 1 m2 z doliczeniem podatku 

VAT wg urzędowo obowiązującej stawki oraz kosztów eksploatacyjnych za najem lokali 

użytkowych w budynkach administracyjno – biurowych, 

- miesięczną stawkę czynszu  w wysokości  netto 5 zł za 1 m2 z doliczeniem podatku VAT 

wg urzędowo obowiązującej stawki oraz kosztów eksploatacyjnych za najem pomieszczeń 

piwnicznych i gospodarczych w budynkach administracyjno – biurowych, 

- godzinową stawkę za korzystanie z sali konferencyjnej w budynku administracyjno – 

biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim w wysokości brutto 15 zł, 

- miesięczną stawkę w wysokości netto 10 zł za 1 m2 z doliczeniem podatku VAT wg 

urzędowo obowiązującej stawki za najem powierzchni reklamowej na budynkach 

administracyjno – biurowych / na uzasadniony wniosek najemcy lokalu lub powierzchni 

reklamowej, o których mowa wyżej, wynajmujący może zmienić stawkę czynszu lub opłaty. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem budynku prosektorium przy              

ul. Mickiewicza 10 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Stwierdził, że należy dokonać poprawki daty wynajmu 

prosektorium na 30.11.2017r. /było 31.11.2017/. 

 

Wniosek Zakładu Pogrzebowego OREMUS stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. 

Buliński. 

 

/pani Stajszczak opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie użyczenia części nieruchomości gruntowych położonych w 

Gminie Biskupiec, będących własnością Powiatu Nowomiejskiego /Mierzyn/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Projekt umowy stanowi załącznik nr 12. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek z gminy Biskupiec, który stanowi 

załącznik nr 13 w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami w 

miejscowości Mierzyn i Ostrowite. Wyjaśniła, że zgoda jest niezbędna do dokonania 

uzupełnienia wniosku o dofinansowanie projektu w ramach RPO. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie w sprawie użyczenia części nieruchomości gruntowej położonej w 

Gminie Biskupiec, będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego /Ostrowite/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Projekt umowy stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

/pani Stajszczak weszła na posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Komisji  Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania 

Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez  Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

Pani Orłowska poinformowała, że do 30 października będzie można składać wnioski o pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli.  

Zarząd powołał Komisję Zdrowotną, w skład której weszli:  

1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego , 

2) Barbara Orłowska - przedstawiciel organu prowadzącego, 

3) Maria Krezymon –  Związek Nauczycielstwa Polskiego, 

4) Alina Dziekońska - przedstawiciel Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim, 

5) Krzysztof Kliniewski   - przedstawiciel Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, 

6) Lucyna Lewon - przedstawiciel Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji  w Nowym 

Mieście Lubawskim, 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że dotychczas regulacje dotyczące wykonywania czynności z 

zakresu prawa pracy były uregulowane w ustawie o systemie oświaty, natomiast w chwili 

obecnej w ustawie prawo oświatowe. Wyjaśniła, że zgodnie z nowymi przepisami 

kompetencje wróciły do Starosty /wcześniej były w kompetencji Zarządu Powiatu/. Ponadto 

zostały uregulowane kwestie dotyczące pojęcia szkół ponadgimnazjalnych i 

ponadpodstawowych. Zaproponowała przeprowadzenie konsultacji od 23.10.2017r. do 

30.10.2017r. , natomiast termin otwartego spotkania z organizacjami pozarządowymi 

zaproponowała na dzień 30.10.2017r. Nadmieniła, że taki sam termin konsultacji i spotkania 

proponuje się w sprawie n/w projektu uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak, M. Buliński. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 15. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 16. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie 

realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku szkolnym 2016/2017. 

 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 17. 

 

 

 



 

 

7 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 18. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 

2017/2018 w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany ze zmianą nauczyciela prowadzącego 

zajęcia rewalidacyjne. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierania Rozwój Wsi Jamielnik, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego.  

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 19. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

M. Buliński. 

Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów – 

Zarząd Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 20. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki”, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 21. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 
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Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem 

z kontroli finansowej przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 22. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem 

z kontroli finansowej przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie. 

 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 23. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 

2016r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034  

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie na 2017r. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja stanowi załącznik nr 24. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik omówiła wstępny wynik budżetu na rok 2018. Dodała, że odbędą się spotkania 

z kierownikami jednostek, podczas których będą omawiane cięcia budżetowe.  

Pani Sekretarz poinformowała, że w tej chwili są wprowadzane zmiany w ustawie dotyczącej 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Informacja z Urzędu Marszałkowskiego dotycząca opłat za umieszczenie urządzeń 

infrastruktury telekomunikacyjnej w pasach drogowych stanowi załącznik nr 25. 

Informacja dotycząca wycofania skargi w sprawie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim stanowi załącznik nr 26. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


